التاريخ: 2017/03/16

المرجع: ش. التطوير / الم ٢/2017

السادة / بورصة عمان المحترمين

الموضوع: دعوة حضور اجتماع الهيئة العامة العادي

تحية طبية و بعد ،،،

يسر مجلس إدارة شركة الشرق العربي للتطوير والاستثمارات م.ع (قابضة) دعوتكم لحضور اجتماع الهينة العامة العادي السنوي للشركة المنوي عقده في تمام الساعة الثانية عشر ظهراً من يوم الاثنين الموافق 2017/04/03 في مقر الشركة في أم أذينة ، وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالى:

- 1. قراءة محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 2016/04/25 والمصادقة عليه.
- 2. تقرير مجلس الإدارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 2016/12/31 والخطة المستقبلية للشركة .
 - 3. تقرير مدققي الحسابات حول البيانات المالية للسنة المالية المنتهيّة في 2016/12/31.
 - 4. البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2016/12/31.
 - 5. انتخاب مدققي حسابات الشركة للسنة المالية 2017 وتحديد أتعابهم او تقويض مجلس الإدارة بتحديدها .
 - 6. ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 12/31/201.
 - 7. أي أمور أخرى تقترح الهينة العامة إدراجها في جدول الأعمال حسب القانون .

وأقبلوا فانق الاحترام ،،،

شركة الشرق العربي المتطوير والاستثمارت م.ع (قابضة) المدير المائي / مازن قديمات المدير المائي /

Date: 16/03/2017 Reference: 63

To \ Amman Stock Exchange

بورصة عمان الدائرة الإدارية والمالية الديسوان ١٦ ٦ آذار ٢٠١٧

الرقم التسلسل م 134 م

Subject: Invitation to Attend the Ordinary General Assembly Meeting

The Board of Directors of Arab East For Development & Investment (Holding) cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held on 12 pm on Monday 03/04/2017, at Company Headquarters to discuss the following matters:

1. Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the General Assembly which was held on 25/04/2016.

2. The Report of the Board of Directors on the activities of the Company during the year 31/12/2016, along with its future plans.

3. The Report of the Company's auditors on its financial statements for the year ended 31/12/2016.

4. The financial statements for the year ended 31/12/2016.

5. Electing the Company's auditors for the next fiscal year 2017, and deciding on their remunerations or authorizing the Board of Directors to determine such remunerations.

6. Discharging the Board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31/12/2016.

 Any other matters which the General Assembly proposes to include in the agenda according to the law

Kindly accept our appreciation and respect

Arab East For Development & Investment (Holding)
Financial manager Mazen Qudeimat

ص.ب 851322 عمان 11185 Tel : 5511227 – Fax : 5511914 هاتف : 5511227 ــ فاكس : 5511914 P.O.BOX 851322 AMMAN 11185 JORDAN